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ZAPISNIK 2. SEJE IO OKS,  
z dne 21.1.2015, ob 14. uri, ki je bila v sejni sobi Infocentra Triglavska roža 

Bled, Ljubljanska cesta 27, 4260 Bled. 
 
Navzoči so bili člani IO OKS: predsednik OKS-ZŠZ Bogdan Gabrovec, Branko Žnidarič, 
mag. Vojka Ravbar, Miroslav Cerar, Tjaša Andree Prosenc, Ivan Levak, mag. Janez Sodržnik, 
Iztok Čop, Bojan Rotovnik, mag. Miran Kos, Damijan Lazar, Tomaž Barada, Tomo Tiringer, 
Gregor Benčina, dr. Milan Žvan, Rok Vehovec, Matej Erjavec in Dejan Crnek. 
 
IO OKS je bil sklepčen, prisotnih je bilo 18 članov IO OKS. 
 
Opravičili so se člani IO OKS: Branko Florjanič, Metod Ropret in Martina Ratej. 
 
Ostali prisotni: dr. Edvard Kolar, direktor direktorata za šport MIZŠ, Tone Prosenc 
Arbitražno razsodišče za šport pri OKS-ZŠZ, dr. Tone Jagodic, generalni sekretar OKS ter 
strokovna služba OKS. 
 
 
Sprejet je bil sledeči dnevni red 2. seje IO OKS: 
 

1. Pregled aktivnosti in potrditev zapisnika 1. seje IO OKS, ter korespondenčne seje z 
dne 7.1.2015 

2. Konstituiranje strokovnega sveta za tekmovalni šport in strokovnega sveta športa za 
vse ter potrditev predsednikov komisij in delovnih teles 

3. Potrditev seznama prejemnikov priznanj za športne dosežke v letu 2014  
4. Potrditev pravilnika NŠK 
5. Imenovanje revizijske družbe za izvedbo revizije poslovanja OKS-ZŠZ za leto 2014 
6. Pobude in predlogi 
7. Razno 
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1. Pregled aktivnosti in potrditev zapisnika 1. seje IO OKS, ter korespondenčne seje z 
dne 7.1.2015 
 
Predsednik Bogdan Gabrovec je pričel z 2. sejo IO OKS ter prisotne seznanil, da so v gradivu za sejo 
IO OKS prejeli zapisnik 1. seje IO OKS ter zapisnik korespondenčne seje IO OKS, z dne 7.1.2015. 
Pripombe, ki so jih nekateri člani IO OKS posredovali predhodno so bile že upoštevane. Prisotne je 
predsednik povprašal, ali so kakšne pripombe na oba zapisnika. Pripomb ni bilo, zapisnika sta bila 
sprejeta.  
 
Nato je dr. Tone Jagodic poročal o tekočih aktivnostih in sicer: 

 prva številka Olimpijskih krogov je v pripravi, izdaja je predvidena v zvezi z OFEM 2015, 
tudi ostale aktivnosti publicistike potekajo po načrtu, 

 objavljen je bil razpis za generalnega sekretarja OKS, 
 izdelan je čistopis pravilnika o odobravanju posojil, ki ga je sprejel IO OKS na prejšnji seji, 
 dve NPŠZ sta že zaprosili za odobritev kredita in že poteka postopek glede zagotovil za 

vrnitev sredstev, 
 konstituirala sta se Nadzorni odbor in Disciplinska komisija OKS, zapisniki so v gradivu, 
 v strokovni službi so se lotili postopka ustanavljanja Fundacije za pomoč socialno ogroženim 

športnikom pri čemer je potrebno uskladiti programe znotraj OKS, kjer se pomoč športnikom 
že dodeljuje,  

 gradiva z internimi akti so na razpolago članom IO OKS preko oksineta; člane IO OKS, ki to 
še niso storili se je pozvalo, naj se prijavijo, tehnično lahko pomaga Darko Križančič. 

 
Predsednik je nato zbranim predlagal, da IO OKS sprejme sklep, da se v skupino za pripravo 
sprememb Pravilnika FŠO namesto njega imenuje Blaža Perka. Člani IO OKS so predlog potrdili. 
 
Predsednik je prisotne zaprosil, da pooblastijo drugega podpredsednika OKS-ZŠZ, Iztoka Čopa, da 
skupaj s strokovno službo obravnava morebitne izredne vloge in pritožbe na seznam kategoriziranih 
športnikov, ki stopi v veljavo 1.2.2015. Prisotni člani IO OKS so predlog podprli.  
 
Nato so predsednik in  podpredsedniki OKS-ZŠZ poročali o aktivnostih med obema sejama.  
 
Iztok Čop je prisotne seznanil, da so na pobudo SZS imeli neformalno srečanje. V SZS so izrazili 
nezadovoljstvo glede neizvolitve njihovega člana skupščine OKS-ZŠZ v IO OKS. Klub temu so se na 
sestanku dogovorili o aktivnem sodelovanju predvsem na operativni ravni.  
 
Mag. Janez Sodržnik je poročal o sestanku v Državnem zboru na temo zakona, ki ureja točenje 
alkoholnih pijač na športnih prireditvah. Izpostavil je, da je bila udeležba s strani športnih organizacij 
slaba, ter da bo v prihodnje potrebna širša zasedba. Kljub temu so se prisotni v večini strinjali, da bi se 
pod določenimi pogoji točenje alkoholnih pijač na športnih prireditvah dovolilo. Eden od glavnih 
pogojev pa je, da dejavnost lahko izvajajo le športne organizacije. Izpostavil je tudi stanje, da OKS-
ZŠZ o tej zadevi še nima uradnega stališča, ki pa ga mora v kratkem izoblikovati. Nato je sledila 
kratka razprava, kjer je dr. Edvard Kolar izrazil nekatere pomisleke glede spremembe tega zakona. 
Prav tako je Branko Žnidarič izpostavil problem športnih prireditev, ki potekajo v šolskih športnih 
objektih. Nato je predsednik Bogdan Gabrovec izpostavil mnenje, da mora biti stališče OKS-ZŠZ 
ničelna toleranca do drog in tudi alkohola. 
 
Predsednik Bogdan Gabrovec je prisotne seznanil, da je imel sestanek s predsednikom Državnega 
sveta, gospodom Mitjem Brvarjem. Tema pogovora je bilo možno sodelovanje predvsem pri pripravah 
na olimpijske igre v Riu in evropske igre v Bakuju. Izveden je bil tudi sestanek s predstavniki 



 

 

Ministrstva za obrambo. Poleg zadovoljstva glede tekočega zglednega sodelovanja so se na sestanku 
dogovorili, da bodo podpisali pet letno pogodbo, s katero bo MORS sodeloval pri organizaciji športnih 
tekmovanj. Te vrste pogodb ima MORS že sklenjene z nekaterimi NPŠZ. Nato je predsednik podal 
kratko poročilo o obisku Gospodarske zbornice Slovenije. Sodelovanje z GZS bo potekalo predvsem 
pri organizaciji Slovenske hiše, ki se organizira za potrebe gospodarstva ob poteku olimpijskih iger. 
Poleg GZS bo v projekt potrebno pritegniti tudi Ministrstvo za gospodarstvo. V času med obema 
sejama je bil predsednik Bogdan Gabrovec na uradnem obisku pri Hrvaškem olimpijskem komiteju. 
Obisk je bil spoznavne narave, poleg tega pa je pogovor potekal tudi o nekaterih zakonskih rešitvah, ki 
bi jih OKS-ZŠZ lahko uporabil v Sloveniji. V Budimpešti sta se predsednik Bogdan Gabrovec in 
podpredsednik Tomaž Barada sestala s predsednikom mednarodne športne organizacije Sportaccord. 
Predsednik Sportaccord-a je obljubil, da bo sedež Sportaccord-a za Balkan v Sloveniji. Ta obljuba 
dokazuje visoko stopnjo zaupanja v novo vodstvo OKS-ZŠZ. 
 
Sklepi IO OKS:  
 
Št. sklepa:  Sklep: 
20-2/15 Potrdi  se zapisnik 1. seje IO OKS. 
21-2/15 Potrdi se zapisnik korespondenčne seje IO OKS, z dne 7.1.2015. 
22-2/15 V komisijo za pripravo sprememb pravilnika FŠO se imenuje Blaža Perka, ki bo 

zamenjal Bogdana Gabrovca. 
23-2/15 Pooblasti se predsednika SSTŠ Iztoka Čopa in strokovno službo, da obravnava 

morebitne izredne vloge in pritožbe na Seznamu kategoriziranih športnikov, ki stopi v 
veljavo s 1.2.2015. 

 
2. Konstituiranje strokovnega sveta za tekmovalni šport in strokovnega sveta športa za 
vse ter potrditev predsednikov komisij in delovnih teles  
 
Predsednik Bogdan Gabrovec je zaprosil prvega podpredsednika, mag. Janeza Sodržnika, da prisotnim 
predstavi predlog članov za sestavo strokovnega sveta športa za vse. Sledila je krajša predstavitev. 
Gregor Benčina je izrazil mnenje, da pogreša večjo zastopanost rekreativnih športov v sestavi sveta. 
Nato je sledilo glasovanje o predlogu sestave strokovnega sveta športa za vse. Predlog je bil soglasno 
potrjen. 
 
Sledila je kratka predstavitev predloga za predsednike komisij in delovnih  teles OKS-ZŠZ. 
Predsednik Bogdan Gabrovec je prisotne pozval k razpravi. Po krajši razpravi je sledilo glasovanje o 
predlaganih predsednikih komisij in delovnih teles. Predlog je bil soglasno potrjen. 
 
Skladno s pravili OKS-ZŠZ je bilo potrebno izvesti volitve za člane strokovnega sveta za tekmovalni 
šport. Predsednik je pozval drugega podpredsednika, Iztoka Čopa, da predstavi kandidatno listo. Po 
kratki predstavitvi je sledila kratka razprava. Nato je predsedujoči Bogdan Gabrovec prisotnim 
predlagal, da za izvedbo volitev za člane strokovnega sveta za tekmovalni šport IO OKS imenje 
Volilno komisijo IO OKS. Člani volilne komisije IO OKS, ki so bili predlagani so: Tjaša Andree 
Prosenc, kot predsednica, dr. Milan Žvan in mag. Miran Kos kot člana. Prisotni so predlog potrdili. 
Nato je predsednik Bogdan Gabrovec pozval strokovno službo, da skladno s pravili izvede volitve. 
Volilna komisija je nato preštela glasove in razglasila izid volitev za člane strokovnega sveta za 
tekmovalni šport. Izid je v sklepu te točke. 
 
V času med preštevanjem glasov je potekala razprava o več aktualnih temah.  Iztok Čop je prisotne 
seznanil o aktivnostih pri sprejemanju Zakona o športu. V okviru OKS-ZŠZ se bo izoblikovala 
delovna skupina, ki bo pripravila pripombe in dopolnila na zakon.  



 

 

 
Mag. Janez Sodržnik je poročal o obisku na Fundaciji za šport. Izpostavil je skupno mnenje, da je 
potrebno konstruktivno sodelovanje, predvsem na področju zakonodaje. Največja grožnja, ki obstaja je 
prenos sredstev, ki jih sedaj dobi fundacija na centralni proračun.  
 
Nato je predsednik Bogdan Gabrovec pozval direktorja direktorata za šport, dr. Edvarda Kolarja, da po 
svojih močeh poskuša uskladiti termin sestanka z ministrico resornega ministrstva, dr. Stanislavo 
Setnikar Cankar. 
 
Dr. Edvard Kolar je prisotne seznanil z aktivnostmi pri rebalansu proračuna na področju športa. Po 
vsej verjetnosti bo sredstev na temu področju manj za cca 0,5 milijona eur, glede na preteklo leto. 
Aktivnosti pri sprejemanju sprememb Zakona o športu se bodo verjetno nekoliko upočasnile. Razpis 
letnega programa športa 2015 bo objavljen po sprejemu rebalansa proračuna, predvidoma konec 
februarja oziroma v začetku meseca marca 2015. Sredstva pa bodo predvidoma na razpolago v mesecu 
maju 2015.   
 
Sklepi IO OKS:  
 
Št. sklepa:  Sklep: 
24-2/15 imenuje se 15 članov Strokovnega sveta športa za vse, predlaganih s strani prvega 

podpredsednika OKS-ZŠZ in sicer:  
Mag. Janez SODRŽNIK  Podpredsednik OKS-ZŠZ 
 
PREDSTAVNIKI OBČINSKIH ŠPORTNIH ZVEZ PO REGIJAH 
Andrej CEVC    Ljubljana Okolica 
Sonja POLJŠAK   Obalno kraška 
Miran MÜLLNER   Severno primorska 
Milan KORDIČ    Dolenjska 
Branko JERŠIN    Gorenjska 
Branko RECEK    Pomurje 
Ivan GERJEVIČ   Zasavje – Posavje 
Bogdan PLAZNIK   Celje 
Mag. Peter ŠKERLJ   Ljubljana 
Uroš LOVRENČIČ   Maribor 
 
PREDSTAVNIK NACIONALNIH ŠPORTNIH ZVEZ OLIMPIJSKIH ŠPORTOV 
Gregor RIGLER   Curling zveza Slovenije 
 
PREDSTAVNIK NACIONALNIH ŠPORTNIH ZVEZ, KI JIH MOK PRIZNAVA 
Danilo ŠKERBINEK   Planinska zveza Slovenije 
 
PREDSTAVNIK ZVEZE, KI SKRBI ZA ŠPORT INVALIDOV 
Janja ČANDER    Zveza za šport invalidov Slovenije – Parolimpijski komite 
 
PREDSTAVNIK ZVEZ IN ZDRUŽENJ, KI SE PRETEŽNO UKVARJAJO S 
ŠPORTOM ZA VSE 
Dušan GERLOVIČ   Fitnes zveza Slovenije 



 

 

25-2/15 Imenujejo se člani Strokovnega sveta športa za tekmovalni šport, ki so prejeli največ 
glasov na tajnih volitvah in sicer: 
 
PREDSEDNIK STOKOVNEGA SVETA ZA TEKMOVALNI ŠPORT (SSTŠ) 
IZTOK ČOP (Veslaška zveza Slovenije – individualna športna panoga letnih športov)
 
OSTALI ČLANI SSTŠ  
I. Predstavniki NPŠZ – individualni letni športi  
Luka Steiner   (Atletika zveza Slovenije) 
Sebastijan Piletič   (Gimnastična zveza Slovenije) 
Miha Potočnik   (Plavalna zveza Slovenije) 
Vladimir Sitar   (Kickbox boksing zveza Slovenije) 
 
II. Predstavnik  NPŠZ– individualni zimski športi  
 Tomas Globočnik   (Smučarska zveza Slovenije) 
 
III. Predstavniki NPŠZ– kolektivni športi  
Marko Zadražnik   (Odbojkarska zveza Slovenije) 
Miroslav Jurjavčič   (Košarkaška zveza Slovenije) 
Matjaž Jaklič   (Nogometna zveza Slovenije) 
Dejan Kontrec  (Hokejska zveza Slovenije) 
 
IV. Predstavniki lokalnih športni zvez  
Hasan Ibrić    (Športna zveza Celje) 
Dušan Šiško    (Športna zveza Krško)  
Primož Sulič   (Športna zveza Ajdovščina) 
 
V. Predstavnik, ki ga predlaga komisija športnikov pri OKS-ZŠZ 
Raša Sraka   (komisija športnikov OKS-ZŠZ) 
 
VI. Predstavnik športne zveze, ki skrbi za šport invalidov 
Polonca Sladič   (Zveza za šport invalidov – paraolimpijski komite)   

26-2/15 Potrdi se predlog predsednikov komisij in delovnih teles OKS-ZŠZ in sicer:  
- SOA        Miro Cerar 
- komisija za pravne zadeve in organiziranost   mag. Miran Kos 
- komisija za mednarodno sodelovanje    Ivan Levak 
- komisija za zamejski šport     Sonja Poljšak 
- komisija za priznanja      Janez Matoh 
- komisija za objekte      Metod Ropret 
- komisija za ženski šport     Barbra Jermann 
- komisija za financiranje športa     Gregor Benčina 
- komisija športnikov      Raša Sraka* 
- komisija za etična vprašanja športa    Ivo Vodopivec 
- komisija za šport in okolje     dr. Milena Černilogar 
- poslovno - marketinški svet     mag. Vojka Ravbar 
- klub sponzorjev      Karmen Škoda Piško 
 
* predsednica že izvoljena 

 



 

 

 
3. Potrditev seznama prejemnikov priznanj za športne dosežke v letu 2014  
 
Predsednik Bogdan Gabrovec je prisotne obvestil, da so v gradivu za sejo prejeli seznam s predlogi za 
priznanje za športne dosežke v letu 2014. Seznam je narejen na podlagi upoštevanja kriterijev iz 
pravilnika. Nato je izrazil mnenje, da je potrebno podeljevanje priznanj vrniti v lokalno okolje oziroma 
regijski nivo. Izrazil je tudi mnenje, da priznanj ni preveč in da je potrebno temu področju v prihodnje 
nameniti  več pozornosti.  
 
Sledilo je glasovanje, predlog je bil soglasno sprejet. 
 
Sklep IO OKS:  
 
Št. sklepa:  Sklep: 
27-2/15 Potrdi se predlog prejemnikov priznanj za športne dosežke v letu 2014. 
 
4. Potrditev pravilnika NŠK 
 
Predsednik Bogdan Gabrovec na kratko predstavi namen projekta. Izpostavil je poenotenje športnih 
delavcev v Sloveniji, področje pa je tudi pomembno pri registraciji in kategorizaciji športnikov ter 
njihovih pravic. Za uveljavitev projekta NŠK pa je predpogoj sprejem pravilnika NŠK, kar je tudi 
predmet točke dnevnega reda. 
 
Nato je Bojan Rotovnik povprašal ali je uporaba NŠK za nacionalne panožne športne zveze obvezna 
ali priporočljiva, ter kakšni bodo stroški uvedbe NŠK za imetnike NŠK oziroma za NPŠZ. Predsednik 
Bogdan Gabrovec mu je odgovoril, da uporaba NŠK za NPŠZ ni obvezna, ter da bo uporaba za 
imetnike NŠK oziroma za NPŠZ brezplačna.  
 
Bojan Rotovnik je še izpostavil, da je v predstavitvenem gradivu za NŠK napaka, o kateri je na seji IO 
OKS že poročal in jo je IO OKS tudi potrdil. Napaka v predstavitvenem gradivu NŠK je na področju 
Pravni akti, kjer je zapisano: 
 
 
»ZAKON O DRUŠTVIH 
UR. LIST RS ŠT. 61/2006 Z DNE 13.06.2006 
Zakon o društvih v 11., 24., in 30. členih predpisuje način včlanitve v društvo, članarino v društvu in 
status društva v javnem interesu. Ker gre predvsem za primere društev, ki se sofinancirajo iz javnih 
sredstev, pomeni točna registriranost članstva visok delež sofinanciranja, zato je točna evidenca 
zagotovljena le z uvedbo NŠK.« 
 
Točna evidenca članstva je lahko zagotovljena tudi na druge načine, ne samo z NŠK, temu primerno je 
potrebno spremeniti zgornji tekst v predstavitvenem gradivu za NŠK. 
 
Nato je Gregor Benčina povprašal, ali se pri vpeljevanju NŠK uporablja najsodobnejša informacijska 
tehnologija, ter predlagal, da se v sistem vključi tudi podporni del športa navijači, NPŠZ in sponzorji. 
Borut Kolarič je podal odgovor, s katerim je pojasnil tehnologijo, s katero delajo projekt NŠK ter 
podal mnenje, da je ta tehnologija primerna. 
 
Sledilo je glasovanje, člani IO OKS so pravilnik NŠK potrdili, en član IO OKS se je vzdržal. 
 



 

 

 
Sklep IO OKS:  
 
Št. sklepa:  Sklep: 
28-2/15 Potrdi se pravilnik o Nacionalni športni kartici. 
 
5. Imenovanje revizijske družbe za izvedbo revizije poslovanja OKS-ZŠZ za leto 2014 
 
Predsednik Bogdan Gabrovec je prisotne seznanil, da so v gradivu prejeli seznam prispelih ponudb za 
izvedbo revizije poslovanja OKS-ZŠZ za leto 2014. Revizijska družba Audit&co. je podala 
najugodnejšo ponudbo. Poleg tega je omenjena revizijska družba že delala revizije v športnih    
organizacijah in področje športa pozna.  
 
Člani IO OKS so soglasno izbrali revizijsko hišo Audit&Co. za izvedbo revizije poslovanja OKS-ZŠZ 
za leto 2014. 
 
Sklep IO OKS:  
 
Št. sklepa:  Sklep: 
29-2/15 Za izvedbo revizije OKS-ZŠZ za leto 2014 se imenuje Audit& Co.. 
 
6. Pobude in predlogi  
 
Predsednik Bogdan Gabrovec je prisotne pozval, da podajo morebitne pobude in predloge. 
 
Bojana Rotovnika je zanimalo, kje smo s prenovo aplikacije Špak. Borut Kolarič mu je odgovoril, da 
bo predvidoma prenova končana konec meseca marca 2015. 
Gregor Benčina je prisotne seznanil, da bo AZS v mesecu aprilu 2015 gostila evropski atletski 
kongres. Podal je pobudo, da bi v okviru tega dogodka OKS in AZS organizirala dogodek, ki bi bil 
medijsko odmeven, namen dogodka pa bi bil zbiranje sredstev za olimpijsko fundacijo. Dogodek bi 
moral vključevati vse slovenski šport. Pri organizaciji pa je potrebno upoštevati prisotnost pomembnih 
ljudi, iz mednarodnih športnih organizacij. Predlog so prisotni pozdravili. 
 
Dr. Milan Žvan je povprašal, do kdaj lahko člani IO OKS posredujejo predloge na delovni plan OKS-
ZŠZ za leto 2015. Izrazil je tudi željo, da svoj delokrog predstavi tudi tretji podpredsednik, Tomaž 
Barada. Glede pripomb oziroma dopolnil na delovni načrt OKS-ZŠZ je smiselno počakati do seje IO 
OKS, ki bo v marcu. Do takrat se bosta namreč že sestala oba strokovna sveta in oblikovala program 
dela. Torej pripombe na plan dela so možne vse do marčne seje IO OKS. Dr. Milan Žvan je prisotne 
seznanil, da bo NUŠZ poslala na Univerzijado 30 športnikov.  
 
Tjaša Andree Prosenc je predlagala, da se v prihodnje prva točka dnevnega reda dopolni tako, da bo 
vključevala tudi pregled realizacije sklepov IO OKS. Prisotni so se s predlogom strinjali. 
 
Bojan Rotovnik je pojasnil, da komisija, ki jo je o vodil v preteklem mandatu ni prejemala stroškov v 
zvezi s prihodom na sejo njihovih članov. Predlagal je, da se to področje uredi. 
 
Predsednik Bogdan Gabrovec je predlagal, da se v okviru IO OKS ustanovi Klub slovenskih športnih 
funkcionarjev, ki delujejo v mednarodnih športnih organizacijah. Pobuda je bila s strani članov IO 
OKS sprejeta. 
 



 

 

 
Sklepi IO OKS:  
 
Št. sklepa:  Sklep: 
30-2/15 Rok za oddajo predlogov za program dela OKS 2015 je do seje IO OKS v marcu 

2015. 
31-2/15 Na naslednjih sejah IO OKS se prva točka dnevnega reda dopolni s pregledom 

realiziranih sklepov. 
32-2/15 Urediti je potrebno področje povračila stroškov članom delovnih skupin in komisij 

OKS. 
33-2/15 Ustanovi se Klub slovenskih športnih funkcionarjev, ki delujejo v mednarodnih 

športnih organizacijah, ki postane novo delovno telo IO OKS. 
34-2/15 Pozove se članice OKS, da predlagajo svoje kandidate v klub slovenskih športnih 

funkcionarjev, ki delujejo v mednarodnih organizacijah. 
35-2/15 OKS in AZS se bosta dogovorila glede organizacije dobrodelnega dogodka za 

pridobivanje sredstev za olimpijsko fundacijo 8. ali 9.4.2015 (AZS bo organizirala 
evropski atletski kongres na Bledu – 10 in11.4.2015). 

36-2/15 Strokovna služba pripravi predlog za pravno formalno ustanovitev  Olimpijske 
fundacije, ki bo financirala športnike in športnike invalide, ki izhajajo iz socialno 
ogroženih družin. 

 
7. Razno 
 
Člani IO OKS so prejeli seznam članov delovne skupine OKS, za pripravo sprememb Zakona o 
športu. Člani IO OKS so seznam dopolnili in potrdili. Sestava skupine je v sklepu.  
 
Miro Cerar je poročal o aktivnosti SOA in izpostavil udeležbo na srečanju svetovnega fair play 
združenja na Dunaju in v Budimpešti, na katerem so bile vsebine vezane tudi na Evropske igre, ki 
bodo letos prvič v Bakuju 
 
Nato je predlagal članom IO OKS, da podprejo  predlog za  fair play potezo avstrijske smučarske 
skakalke Daniele Iraschko-Stolz, ki je na tekmi na Japonskem posodila svoje smuči naši skakalki Špeli 
Rogelj. Špela Rogelj je osvojila tretje mesto na tem tekmovanju ter tudi prehitela avstrijsko kolegico. 
Predlog so člani IO OKS soglasno sprejeli. 
 
Tretji podpredsednik Tomaž Barada je prisotne na kratko informiral o svojem programu dela. Pokrival 
bo področje marketinga in delovanja podjetja OKS Olimp d.o.o. V prihodnje naj bi se razvila 
podporna servisna skupina, ki bo delovala na področju organizacije športnih prireditev. Veliko 
aktivnosti bo potekalo tudi na področju Slovenske hiše v Riu. 
 
Sklep IO OKS:  
 
Št. sklepa:  Sklep: 
37-2/15 Imenuje se 16. članov delovne skupine OKS, ki bo s strani OKS zadolžena za 

pripravo dopolnil k sprememba Zakona o športu 
1    IZTOK ČOP    Predsednik 
2    DUŠAN PREZELJ    Član 
3    BRANKO ŽNIDARIČ    Član 
4    Dr. TONE JAGODIC    Član 
5    BLAŽ PERKO    Član 



 

 

6    GORAZD CVELBAR    Član 
7    ALEŠ ŠOLAR    Član 
8    BRIGITA LANGERHOLC ŽAGER    Članica 
9    ROŽLE PREZELJ    Član 
10    Mag. MIRAN KOS    Član 
11    HASAN IBRIČ    Član 
12    VIDA MIHELČIČ    Članica 
13    GREGOR HUMERCA    Član 
14    MATEJ PLANKO    Član 
15    Dr. MILAN  ŽVAN    Član 
16    BOJANA OKORN POČIVAVŠEK    Strokovna služba 
 

38-2/15 V okviru SOA se podeli priznanje za fair play potezo avstrijski smučarski skakalki 
Daniele Iraschko-Stolz, ki je na tekmi na Japonskem posodila svoje smuči naši 
skakalki Špeli Rogelj. 

 
 
Predsednik Bogdan Gabrovec je prisotne povabil na udeležbo predstavitve mlade olimpijske 
reprezentance za nastop na OFEM. 
 
Seja je bila končana ob 15.30 uri. 
 
Zapisal:              predsednik OKS-ZŠZ 
Darko Križančič               Bogdan Gabrovec 


